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ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MO ČRS ROŽNOV POD RADHOŠTĚM 
 
Ze dne: 13.11.2023 
 
Přítomní: 
Kocián Pavel, Ing. – předseda MO 
Jašek Ondřej, Mgr. – místopředseda MO 
Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO 
Holčák Martin, Ing. – hospodář MO 
Zdeněk Rára – zástupce hospodáře MO 
Václav Liška (dozorčí komise) 
Kocián Tomáš – pokladník MO  

 
Omluven: 
Roman Zuzaňák 
 
Host: 
Martin Sosnowski – vedoucí dětského rybářského 
kroužku

  
PROGRAM LISTOPADOVÉ SCHŮZE 

 
Předseda MO, Ing. Pavel Kocián informoval o průběžné hospodářské uzávěrce. Zmínil přípravu na podzimní 
hospodářskou kontrolu na VÚS Ostrava. Prosincová schůze bude 18.prosince 2023, do toho termínu už 
bude mít snad podklady od účetní MO. Vyzdvihl sledovanost a aktuálnost facebookového účtu MO – 
Rožnovský rybář. 
 
Jednatel MO, Mgr. Zdeněk Cvikl informoval o došlé poště a průběžně odevzdávaných povolenkách. 
Hospodářské kontroly MO Rožnov na VÚS Ostrava mají proběhnout 22.listopadu 2023.  
Rybářský informační systém je v plném proudu. Hlavní osobou za MO, která má přiděleny přístupové údaje 
je jednatel Mgr. Zdeněk Cvikl. 
Během října proběhly 2 velké videokonference, týkající se problematik implantace dat do RIS. První 
videokonference se týkala přenosu dat z jiných systémů (Ryby profesionál, Jílek,..…) do RISu. Druhá 
videokonference se týkala konkrétních přesunu údajů. 
Jednatel zmínil nutnost zajistit internetové připojení místa výdeje povolenek. Bude dále nutné zakoupit 
novou barevnou tiskárnu pro tisk povolenek. 
 
Hospodářský odbor: Ing. Martin Holčák 
Hospodářský odbor ukončil pro letošní kalendářní rok už hospodářskou činnost. Je dokoupen veškerý 
spotřební materiál. 
Vysazeno bylo: do přehrady kapr 20.10. – 2000 kg, a amur – 20.10. – 100 kg, do toku ostroretka – 20.10. – 
(8000 ks, dle zarybňovacího plánu), parma do toku – 24.10. (2000 ks dle zarybňovacího plánu), 25.10. 100 
kg lína do přehrady. Hospodář plánuje zajištění plůdku pstruha obecného potočního pro jarní vysazení do 
chovných potoků. 
Hospodář kontaktoval Krajský úřad Zlínského kraje (konkrétně paní MVDr. Petru Mačákovou Mišákovou) 
ohledně možnosti provést odlov velkých dravých ryb na přehradě Horní Bečva. 
 
Zástupce hospodáře, pan Zdeněk Rára 
Podal dotaz, že je nutné kontaktovat Povodí Moravy, ohledně opravy betonové (panelové) cesty kolem 
přehrady na Horní Bečvě, hrozí nebezpečí, že v budoucnu nebude možnost zajistit plnohodnotně 
zarybňování přehrady. 
Dále informoval, že je nutné doplnit zákazové cedule. Reagoval hospodář, že domluví vyzvednutí cedulí na 
hospodářských kontrolách na VÚS Ostrava. 
 



 

Pokladník MO, pan Tomáš Kocián informoval, že není dořešena odměna pro organizátory dětských 
rybářských závodů. Reagoval vedoucí rybářského kroužku Martin Sosnowski. Připraví soupis organizátorů a 
jejich zapojení v souvislostí s organizací dětských závodů.  
 
Dozorčí komise: 
 
Pan Václav Liška upozornil na problematiku personálních problému v celém hospodářském odboru, 
potažmo celém výboru do budoucna. Ubývá členů MO, kteří jsou ochotni se účastnit odlovu, 
hospodářských zásahu (včetně nutných komerčních). Je nutné zajistit i členy, kteří splňují podmínky odlovu 
s elektrickým agregátem. 
Dále bývá problém s vysazováním ryb a přítomnosti dozorčí komise. Velké díky patří panu Zdenku Rárovi, 
který zajistil přebrání ryb od dodavatelů u většiny vysazování. 
 
Pan Václav Liška informoval o veškerých změnách na tocích, únicích nebezpečných látek do toku. Dále se 
účastnil dalšího jednání ohledně výstavby cyklostezky kolem přehrady Horní Bečva. 
 
Případné dotazy v této souvislosti můžete řešit s panem Václavem Liškou - vaclav-liska@seznam.cz  
 
 

USNESENÍ 
 

Výbor MO bere na vědomí: 
Nutnost přesunu dat do systému RIS. 
 
Výbor MO schvaluje: 

1) Rozšíření pracovní skupiny v souvislosti s přesunem dat do systému RIS – kromě jednatele bude mít přístup 

místopředseda Ondřej Jašek a předseda dozorčí komise pán Václav Liška. 

2) Pořízení vhodné tiskárny povolenek a datové SIM pro výdejce povolenek 

 
Výbor MO ukládá: 

1) Předseda MO zjistí, jaký je přibližný objem dat, který se předpokládá, že bude nutné využívat v souvislosti s RIS 

(bude kontaktovat Bc.Tomáše Kočicu z ČRS), a následně možnosti mobilního připojení MO – kontaktuje 

obchodního zástupce T-Mobile, ohledně nabídky nové datové SIM. 

2) Jednatel MO přidělí přístupová data do RISu místopředsedovi MO – Ondřeji Jaškovi a předsedovi dozorčí 

komisi Václavovi Liškovi. 

3) Předseda MO bude kontaktovat pana Kypeta z Moneta Bank ohledně terminovaného vkladu. 

4) Vedoucí dětského kroužku Martin Sosnowski zpracuje soupis organizátorů a jejich zapojení v souvislostí 

s organizací dětských závodů. 

5) Hospodář MO – Ing. Martin Holčák zajistí na VÚS Ostrava dodávku zákazových ceduli (ideálně s vyzvednutím 

na hospodářských kontrolách) 

 
 

Zápis zapsal 13.11.2023, místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek 
 
 

mailto:vaclav-liska@seznam.cz

